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Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná 64, 013 52 

  

Dátum a miesto konania: 28. 11. 2023 o 17:00 hod. ; ZŠ, Súľov-Hradná 

Prítomní: Mgr. Ivana Mičuchová, Ing. Dáša Bučková, Lívia Seddaoui Pokorná, Mgr. Jana Šutarová,  Mgr. 

Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Bc. Viktória Ciprichová, Jaroslav Búšfy, Helena Hozdeková, Peter 

Bušovský, Anton Danížek 

Neprítomní: Anna Čičková, Ladislav Čička 

Program: 

1. privítanie členov a úvodné slovo 

2. kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

3. informácie o stave žiakov k 15.09.2023 

4. koncepčný zámer rozvoja školy  - plnenie 

5. plán zasadnutí rady školy na rok 2024 

6. informácia o výberovom konaní na pozíciu riaditeľa ZŠ a MŠ  

7. aktuálne problémy školy, diskusia a rôzne  

8. záver a ukončenie 

 

K priebehu zasadnutia: 

Ad 1: Zasadnutie Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná (ďalej len RŠ) otvorila predsedníčka Mgr. Ivana 

Mičuchová, ktorá privítala všetkých prítomných členov RŠ. Členovia RŠ boli s programom oboznámení v 

mailovej pozvánke na zasadnutie a program odsúhlasili. Za náhradnú zapisovateľku RŠ bola pre toto 

stretnutie zvolená Ing. Daša Bučková. 

Na RŠ sa zúčastnili Peter Bušovský a Anton Danížek, ktorí nie sú členmi RŠ, preto bolo navrhnuté 

hlasovanie za prítomnosť verejnosti na zasadnutí RŠ.  

Hlasovanie: Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Na začiatok RŠ bolo uvedené, že nakoľko sa členka RŠ Anna Čičková už 3x po sebe nezúčastnila 

zasadnutia RŠ, predsedníčka RŠ postupuje túto informáciu zriaďovateľovi a vedeniu školy, ktorí budú 

rozhodovať o nahradení člena za rodičov žiakov ZŠ.   

Zároveň zo strany  predsedníčky Mgr. Ivany Mičuchovej bola vyslovená prosba na potvrdzovanie 

účasti/neúčasti členov RŠ na plánovaných stretnutiach RŠ, nakoľko viacerí členovia viackrát nepotvrdzovali 

účasť a mohlo dôjsť k problémom vo fungovaní RŠ, ak by na stretnutie prišlo menej ako šesť jej členov. 

Tým by nebola RŠ uznášaniaschopná a celé jej zasadnutie by muselo byť napriek účasti členov zrušené a 

nahradené. 

Predsedníčka RŠ informovala prítomných členov o Správe za MŠ, ktorá bola na poslednej rade označená 

vedením školy za starý a zlý dokument. Na základe osobného stretnutia s vedením MŠ bola platnosť a 

pravdivosť správy potvrdená priamo predsedníčke RŠ, a teda všetky veci v nej obsiahnuté sú správne. 

Keďže sa o Správe diskutovalo na rade od mája 2023, k dnešnému dátumu RŠ bola väčšina požiadaviek 
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splnená a zrealizovaná, niektoré aj s pomocou zastupiteľstva obce Súľov. Ďalšie požiadavky v správe stále 

nie sú vyriešené. Jedným z nich je napríklad potreba zakúpiť licenciu pre MŠ Súľov – Hradná a Jablonové. 

Nakoľko Edupage pre ZŠ je inak nastavené, ako potrebujú mať nastavené v MŠ. O tejto požiadavke vedenie 

školy vie dlhodobo.  

 

Ad 2: Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia priniesla nasledujúce zistenia: 

 Uznesenie: RŠ naďalej upozorňuje na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie detí z 

ranného autobusu z Jablonového. RŠ navrhuje zriaďovateľovi zabezpečiť dozorkonajúcu osobu, 

ako aj upraviť cestné značenie v okolí zastávky.  

 Nebolo naďalej splnené. 

Pán Jaroslav Búšfy (člen RŠ a zároveň zástupca starostu obce Súľov-Hradná) mal v spolupráci so 

starostom obce Súľov – Hradná zistiť, či by sa v danej veci dalo niečo zmeniť a vyjadril sa, že 

v momentálnom období sa v danej problematike nebude nič robiť. Nebude poverená žiadna osoba na 

vykonávanie dozoru pri prechode detí a ani zo strany SAD nebude robená zmena.  

 

 Uznesenie: RŠ odporúča zriaďovateľovi vzhľadom na veľký dopyt po využívaní telocvične, aby zvážil 

jej prenájom pre verejnosť. RŠ upozorňuje na potrebu kontroly certifikátov pre detské ihriská v MŠ, 

Súľov-Hradná a v MŠ, Jablonové. RŠ upozorňuje na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie 

žiakov pohybujúcich sa v areáli školy, ktorý nie je oplotený. RŠ navrhuje zriaďovateľovi prerokovať 

možnosti doplnenia oplotenia na obecnom zastupiteľstve. 

Nebolo splnené, ale problematika je v riešení. 

 

Ad 3: Informácie o stave žiakov  

Pani Mgr. Jana Šutarová prečítala a dala k dispozícií k nahliadnutiu od riaditeľa ZŠ s MŠ školy Správu 

o stave žiakov školy k 15.09.2023. členovia RŠ nemali pripomienky. 

 

Ad 4: Koncepčný zámer rozvoja školy  - plnenie 

Daný bod sa presúva na ďalšie zasadnutie RŠ. 

 

Ad 5: Plán zasadnutí rady školy na rok 2024 

Predsedníčka Mgr. Ivana Mičuchová prečítala plán prác a zasadnutí RŠ. Predbežné termíny stretnutia RŠ pre 

nasledujúci rok sú: Február/Marec, Apríl/Máj, Júl (zmenený na September), Október/November. 

Ku každému plánovanému termínu stretnutiu bol prečítaný aj predbežný Plán zasadnutia.  

Zo strany členky RŠ Mgr. Ďurajkovej bolo navrhnuté presunúť tretí termín na September, nakoľko tu je 

potrebné prerokovať stav žiakov k danému školskému roku a iné nutné náležitosti potrebné k začiatku 

školského roka. Členovia RŠ potvrdili hlasovaním súhlas s plánom a zmenami v ňom navrhnutými. 

Hlasovanie: Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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Ad 6: Informácia o výberovom konaní na pozíciu riaditeľa ZŠ a MŠ  

Predsedníčka Mgr. Ivana Mičuchová poskytla usmernenie ku plánovanej voľbe riaditeľa ZŠ s MŠ, Súľov – 

Hradná. Informácie sa týkali spôsobu výberu pozície napríklad:  

- termín výberového konania určuje zriaďovateľ 3 týždne vopred , 

- zriaďovateľ zverejní výzvu na výberové konanie  na miesto riaditeľa školy v dostatočnom predstihu 

a dáva podmienky na funkciu riaditeľa, ktoré sú zverejnené na webovej stránke zriaďovateľa, školy, 

ministerstva školstva, na verejnej nástenke, v tlačenom periodiku, príp. podľa možností aj inde, 

- členovia RŠ sa zúčastňujú výberového konania, predseda RŠ aj na otváraní obálok a spisovaní 

zápisníc... 

 

Ad 7: Aktuálne problémy školy, diskusia a rôzne 

RŠ sa informovala na stav náteru detského ihriska v MŠ Súľov – Hradná, o ktorom sa diskutovalo na 

poslednom stretnutí dňa 11.09.2023.  

Materiál potrebný na náter ihriska spolu s náhradnými súčiastkami je zabezpečený a kúpený. Bude sa riešiť 

podľa aktuálneho počasia, ale predpokladaný odhad je na jar 2024. Zároveň nás pracovníčka v MŠ pani 

Helena Hozdeková informovala o potrebe vymeniť zničené oplotenie v areáli MŠ.  

RŠ sa na podnet Petra Bušovského zaoberala problematikou šikany. V školskom poriadku školy je 

definovaná problematika šikany, ktorá sa rieši na podnet rodičov v spolupráci so školou. Zároveň sa škola 

v priebehu roka v spolupráci s CPPP Bytča venuje tejto téme, majú rôzne diskusie a sedenia, čo je pre 

žiakov ZŠ a MŠ veľmi prínosné.  

Pani Mgr. Ivana Mičuchová dala na RŠ písomné vyhlásenie o ukončení funkcie predsedníčky a zároveň pani 

Ing. Daša Bučková dala písomné vyhlásenie o ukončení funkcie podpredsedníčky RŠ, obe zhodne k 1. 

decembru 2023. Tretí z členov za rodičov žiakov ZŠ, Anna Čičková, sa na stretnutiach RŠ nechcela 

zúčastniť už ostatné tri razy, a teda RŠ prišla aj o funkciu zapisovateľa. 

Na RŠ sa diskutovalo o novom predsedovi RŠ. Členovia RŠ navrhli za predsedu RŠ pani Mgr. Janu 

Šutarovú,  ktorá nakoniec súhlasila. 

Hlasovanie: Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 1 

 

AD 8: Predsedníčka RŠ v závere ukončila zasadnutie RŠ a poďakovala všetkým prítomným za ich účasť. 

 

V Súľove-Hradnej 30. 11. 2023 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: zapisovateľka Ing.  Daša Bučková      .......................................... 

          podpis 

 

Zápisnicu overil: predsedníčka RŠ Mgr. Ivana Mičuchová   ........................................ 

          podpis 


